
Cuijk

Motie 1

De raad in vergadering bijeen op 23 maart 2009,

Gehoord hebbende de beraadslagingen over agendapunt  11,
met als onderwerp “Vaststellen van het bestemmingsplan Afvalverwerking Haps”,

wil het besluit aanhouden totdat er  meer duidelijkheid is over de ontwikkelingen rondom Essent, 
afvalverwerking in het algemeen, afvalmining in het bijzonder en het RBL.

vraagt het college om de ontwikkelingen niet alleen op de voet te volgen, maar een actieve opstelling 
te kiezen, om vervolgens met een integrale heroverweging Afvalverwerking Haps naar de raad terug 
te komen.

En gaat over tot de orde van de dag,

namens de fractie van D66,

Hans Kerskes.


